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Det har været et lidt mindre begivenhedsrigt år for foreningen. Derfor en kortere beretning.

Vedligeholdelsesplan
Vi har endelig fået etableret en vedligeholdelsesplan. Det betyder i praksis, at vi i
bestyrelsen nu har et værktøj at styre efter, når vedligeholdelsesarbejde skal budgetteres og
planlægges i praksis – uden grimme økonomiske overraskelser og uden at vores hus
forfalder.

Vandskader
Ingen vedligeholdelsesplan kan imødese pludseligt opståede skader. I løbet af året har vi
haft to vandskader hos hhv. 4.th. og 5.th. Begge skader er nu udbedret og forsikringen har
taget toppen af udgiften.

Bryllup i foreningen
Maiken og Jens på 3. sal blev gift i året der gik. Det er noget af det mest livsbekræftende at
se to mennesker være så forelskede efter så mange år at de gifter sig. I er smukke og
dejlige. Tillykke!

Goddag og farvel
Det blev også et år hvor Olivia og Anders fra 2.tv. flyttede ud af foreningen. Laura bliver
heldigvis boende… du må hilse dem fra os alle.

Jan og Anne har købt hus i Italien… men bare rolig. De bliver boende!

Det gør Mattis til gengæld ikke. Han er flyttet i egen lejlighed i NordVest.


